
PROTOKÓŁ NR 49/2017 

Z OBRAD XLIX SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 27 WRZEŚNIA 2017 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączona lista obecności 

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

- Dyrektor GZEAS Pani Bogusława Cieślak 

- Dyrektorzy szkół w Gminie Sochaczew 

 

Porządek obrad :  

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w zakresie trasy napowietrznej linii elektroenergetycznej 

jednotorowej       110 KV Sochaczew – Łowicz 1  

4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/166/2016 dotyczącej WPF na 

lata 2017-2022 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Feliksowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

w Feliksowie 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Księdza Jana Twardowskiego w Gawłowie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Księdza Jana Twardowskiego w Gawłowie  

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Mokasie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w 

Mokasie 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Kazimierza wielkiego w Żukowie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kazimierza Wielkiego w Żukowie 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w 

Wyczółkach,  w skład którego wchodzi Szkoła Podstawowa im. Janusza 

Kusocińskiego i Gimnazjum w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Janusza 

Kusocińskiego w Wyczółkach   



11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół im. 

Mikołaja Kopernika w Kątach ,  w skład którego wchodzi Szkoła Podstawowa im. 

Mikołaja Kopernika i Gimnazjum w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Mikołaja 

Kopernika w Kątach  

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Gimnazjum im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Wymysłowie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Wymysłowie  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Mokasie  

14. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew  

15. Sprawozdanie Wójta Gminy Sochaczew z działalności między sesjami 

16. Sprawy różne 

17. Zakończenie obrad XLIX Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

Obrady XLIX Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.10 

 

AD. 2 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie . 

 

AD. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński  poprosił przedstawiciela  wykonawcy 

linii elektro-energetycznej Sochaczew – Łowicz 1 o przedstawienie projektu uchwały  

Pan Krakowiak Gabriel zwrócił uwagę , aby wykonawcy pozostawili porządek po realizacji 

inwestycji , tak , aby rolnicy nie ponieśli strat  

Przedstawiciel wykonawcy wyjaśnił , że wszystko ustalane jest indywidualnie z właścicielem 

gruntu . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zapytał , czy to jest modernizowana stara linia elektryczna 

Przedstawiciel wykonawcy wyjaśnił , że po starej trasie zostaną wymienione słupy na rurowe 

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX/208/2017 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w zakresie trasy 

napowietrznej  linii elektroenergetycznej jednotorowej  110 KV Sochaczew- Łowicz 1                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
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AD. 4 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w WPF  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwale Nr XLIX/209/2017 w sprawie 

wprowadzenia zmian WPF na lata 2017-2022 

 

AD. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Skarbnik o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

Pani Borek Dorota zapytała , czy droga Kożuszki-Feliksów została pominięta  

Pani Skarbnik wyjaśniła , że na pewno jest wpisana    

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX/210/2017 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy . 

 

AD. 6 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Bogusławę Cieślak o przedstawienie 

projektów uchwał w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletnich szkół 

podstawowych, zespołów szkół i gimnazjum w ośmioletnie szkoły podstawowe 

Pani Dyrektor GZEAS przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekształcenia sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Feliksowie w ośmioletnią 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
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WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX/211/2017 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia  sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Feliksowie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową w Feliksowie  

 

AD. 7   

Pani Cieślak  przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekształcenia sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Gawłowie w ośmioletnią  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XLIX/212/2017 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Księdza Jana 

Twardowskiego w Gawłowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Księdza Jana 

Twardowskiego w Gawłowie  

 

AD. 8    

Pani Dyrektor GZEAS przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekształcenia sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Mokasie  w ośmioletnią 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX/213/2017 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia  sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Mokasie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową w Mokasie 

 

AD. 9 

 

Pani Bogusława Cieślak  przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekształcenia 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Żukowie w ośmioletnią  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
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WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XLIX/214/2017 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Kazimierza Wielkiego w Żukowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kazimierza 

Wielkiego w Żukowie  

 

AD. 10 

Pani Cieślak przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekształcenia Zespołu Szkół w 

Wyczółkach w ośmioletnią szkołę podstawową  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX/215/2017 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Wyczółkach , w skład którego wchodzi 

Szkoła Podstawowa im. Janusza Kusocińskiego i Gimnazjum w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Janusza Kusocińskiego w Wyczółkach 

 

AD. 11 

Pani Cieślak przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekształcenia Zespołu Szkół w 

Kątach w ośmioletnią szkołę podstawową  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX/216/2017 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Kątach , w skład którego wchodzi Szkoła 

Podstawowa im. Mikołaja Kopernika i Gimnazjum w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

im. Mikołaja Kopernika w Kątach 

 

AD. 12 

Dyrektor GZEAS Pani Bogusława Cieślak przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przekształcenia Gimnazjum w Wymysłowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w 

Wymysłowie  
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-  w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

Pani Anna Żakowska zapytała , czy utworzona Szkoła Podstawowa w Wymysłowie będzie 

nosiła imię Krzysztofa Kamila Baczyńskiego , czy będzie miała nadane nowe imię .   

 

Pani Cieślak wyjaśniła , że jeśli szkoła Podstawowa w Wymysłowie  będzie chciała nosić 

takie imię , to może mieć , ale  może również wybrać sobie nowe imię , ale to wszystko 

zostanie ustalone i wtedy zostanie podjęta uchwała w sprawie nadania imienia Szkole 

Podstawowej w Wymysłowie    

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX / 217/2017 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Gimnazjum im Krzysztofa Kamila 

Baczyńskiego  w Wymysłowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Wymysłowie   

 

AD. 13 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Sekretarz o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki w Mokasie  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX/218/2017 w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Mokasie  

 

AD. 14  

Protokół z obrad XLVIII sesji rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 15  

Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami  

- Pan Wójt podziękował nauczycielom za ogromne zaangażowanie w przygotowanie szkół do 

rozpoczęcia roku szkolnego  po wprowadzeniu reformy oświatowej , a w szczególności 

nauczycielom z Wymysłowa , którzy włożyli dużo trudu , aby stworzyć warunki do przyjęcia 

dzieci do nowo utworzonej szkoły podstawowej . Pan Wójt stwierdził , że nie zostały 

zlikwidowane żadne szkoły , bo szkoła to takie „ Serce „ każdego środowiska . 
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Pan Wójt poinformował ,że 16 września odbyły się obchody 100-lecia Straży w Dachowej . 

Podziękował  za przygotowanie uroczystości , a podziękowania złożył na ręce Pana 

Zdzisława Góreckiego i Pana Jerzego Broniszewskiego  

Pan Wójt poinformował o realizowanych zadaniach :  

 - Realizowane były zadania inwestycyjne dotyczące rozbudowy dróg gminnych  

- Podpisano umowy na utylizację azbestu 

- Podpisano umowy na modernizację kotłowni węglowych   

Pan Wojt stwierdził , że w związku  występowaniem ciągłych opadów deszczu niektóre 

przepusty nie odbierały wody np. . na Wójtówce , trzeba pomyśleć jak rozwiązać problem 

odprowadzania wody , bo na gminie nie działa Spółka Wodna  , gdyż nikt nie płacił składek .  

 

AD. 16 

W sprawach różnych głos zabrali ; 

Pani Agnieszka Offerczak- Ciura podziękowała za przekazanie środków na realizację drogi 

Kąty - Bronisławy – Altanka  i poprosiła o wysypanie poboczy przy drodze za szpitalem w 

kierunku Altanki . Pani Offerczak –Ciura zaprosiła na Jarmark Adwentowy , który 

organizowany będzie 3 grudnia  

Pani Misiak Dominika podziękowała za wyrażenie zgody na zakup działki w Mokasie na 

potrzeby szkoły  

Pani Żakowska Anna poprosiła o zajęcie się mostkiem na Janaszówku i podłączenie 4 lamp 

na Janaszówku i Zosinie . Pani Żakowska poinformowała , że fundusz sołecki został 

przeznaczony na parking przy szkole i poprosiła o dołożenie środków z budżetu gminy na 

jego realizację  

Pan Sejjdak poinformowała , że do szkoły w Kątach nie przyjęto wszystkich 4 latków , tylko 

niektórych i spoza rejonu  

Pani Borek Dorota poprosiła o modernizację drogi przez las w Kożuszkach - Parcel  , gdyż 

mimo ciągłych napraw cały czas pojawiają się dziury . Pani Borek poprosiła o przydział 

większej liczby godzin dla logopedy  

Pani Nagłowska zwróciła uwagę , że nie są wysypane pobocza drogi , która jest 

przedłużeniem ulicy Olimpijskiej , a były przeznaczone na to środki z funduszu sołeckiego  

Pani Dymkowska Jadwiga  poprosiła o zwrócenie uwagi na osoby przebywające na terenie 

pustostanu po byłej przetwórni oraz o  zmobilizowanie inwestora budującego przy łowickiej , 

aby utrzymywał drogę w należytym porządku , bo jest często bardzo zabłocona i zastawiona 

dużymi pojazdami uniemożliwiającymi wyjazd 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  
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- Pobocza dróg są bardzo ważne i trzeba zrobić pobocze drogi za szpitalem i na Czerwonce-

Parcel . Odnośnie dofinansowania zadań realizowanych przez powiat, czy miasto , które służą 

i naszym mieszkańcom  , to nigdy nie zdarzyło się , abyśmy nie weszli we 

współfinansowanie. Budynek po dawnej PULPIE w Kuznocinie nie wiadomo nawet czyją jest 

teraz własnością , ale zgłosimy na policje , aby zwracali  uwagę na przebywające tam osoby 

.O założeniu lamp w Janaszówku i Zosinie pomyślimy . Natomiast odnośnie uwag do 

funkcjonowania oświetlenia , to można bezpośrednio zgłaszać do firmy konserwującej 

oświetlenie , a konserwator w ciągu 24 godzin zobowiązuje się do wykonania naprawy  . 

 

Pani Cieślak wyjaśniła , że dostała zapewnienie od Pani Dyrektor szkoły w Kątach , że żadne 

dziecko poniżej 5 roku życia nie chodzi do szkoły  

Pan Sejdak stwierdził ,że do szkoły w Gawłowie były przyjmowane młodsze dzieci . 

Pan Krakowiak przekazał prośbę mieszkańców o zwiększenie kontroli policyjnych na trasie 

Żdżarów Ruszki  

 

AD. 17 

Obrady XLIX Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 12.10  

 

 

    Protokółowała  

Wiesława Dałkiewicz 

 

 

 


